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Silvbergs Fritidsförening Styrelsemöte nr 4/2021 

Plats och datum 

Skenshyttans Bygdegård, 9 oktober 2021, kl. 10.00-12.00 

Närvarande 

Jerry Kumlin (ordf.), Calle Myrsell (sekr.), Christer Fredriksson, Solveig Bodare, 

Åsa Fredborg, samt Malin Wikström (adj.). 
Ej närvarande: 

Christian Vilppola, Klaus Gramlich och Anna-Karin Svorén.  

 

§ 1 Mötets öppnande  

Jerry hälsar välkommen till dagens styrelsemöte och öppnar mötet. 

§ 2 Rapport medlemsantal 

Föreningen har 55 betalande medlemmar, 330 följare på Facebook, samt 58 följare på 

Instagram. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten. 

§ 3 Bygglov och strandskyddsdispens 

Besked från Säters kommun har ännu inte lämnats angående beslut om bygglov och 

dispens från strandskydd för de planerade byggnationerna på området kring 

bygdegården. Att detta besked drar ut på tiden är besvärande för oss. Önskvärt är 

om vi får till ett möte med ansvariga på kommunen för att förklara hur angelägna 

vi är att få ett besked. 

Styrelsen beslutar  

att  uppdra åt Jerry att ha fortgående kontakt med Säters kommun. 

§ 4 Föreningens logga 

Under sommaren har en nära bekant till Klaus tagit fram ett förslag till 

logga/emblem för föreningen. Innan vi går till beslut bör vi se till att få fram ett par 

förslag till, som medlemmarna sedan kan få lämna sina synpunkter på, innan 

styrelsen fattar beslut. 

Styrelsen beslutar 

att bordlägga beslut om föreningens logga/emblem till kommande möte. 

§ 5 Byggande av stationer för utegymmet 

I samband med att bygdegården ska byta fönster och golv (i entrén), så diskuterar 

styrelsen möjligheten att använda den stora samlingssalen till ”verkstad” för detta. 

Behovet finns att disponera samlingssalen under hela vintern fram till påsk. 

Styrelsen beslutar 

att uppdra åt Jerry att föreslå för styrelsen i Skenshyttans Bygdegårdsförening att 

den stora samlingssalen ska disponeras som verkstad för byggande av utegym 

från och med nu (oktober) till den 10 april 2022.  

Under den tiden kan i så fall inte samlingssalen uthyras till annan verksamhet. 
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§ 6 Vandringar och uppmärkning av vandringsleder 

Föreningens första organiserade aktivitet genomfördes lördagen den 18 september 

då 12 deltagare vandrade Tunvägen/Kalkbergsvägen (7 km) som en del i 

”Sverigevandringen” (Svenska Gång- och Vandringsförbundets aktivitet).  

Calle, Solveig och Jerry hade snitslat och satt upp skyltar lägs den vandringsleden.  

Aktiviteten uppfattades som positiv och vi bör kunna ordna fler vandringar under 

kommande år. Vi diskuterar hur dessa leder ska märkas upp i naturen samt om det 

finns möjlighet att lägga upp lederna digitalt i lämplig app. 

Styrelsen beslutar 

att uppdra åt Åsa att prata med Sara Sissala på kommunens fritidskontor om 

lämplig uppmärkning (enhetlighet inom kommunen?) samt om det finns 

möjlighet att digitalt lägga upp vandringslederna i någon app. 

§ 7 Hitta ut – Naturpasset - monsterjakt – samverkan med Säterbygdens OK 

Orienteringsförbundet har tagit fram former för olika fasta orienteringskontroller 

såsom ”Hitta ut” och ”Naturpasset”. Med utgångspunkt från bygdegården skulle 

denna typ av orienteringsbanor lämpa sig mycket bra. Dessutom diskuteras 

enklare banor för barn ”monsterjakt”, samt ”Hälsans stig” (lättillgängliga och 

välskyltade promenadstråk i samverkan med Riksförbundet Hjärtlung). 

Styrelsen beslutar 

att uppdra åt Solveig och Calle att ta kontakt med Säterbygdens OK, samt 

Riksförbundet Hjärtlung, för att efterhöra om det är möjligt att samordna 

ovanstående aktiviteter i samverkan med dem inför nästa år. 

§ 8 Rapport - el, vatten, fiber till bygdegården 

Jerry rapporterar att el och vatten är framdragen från bygdegården till ställplatsen 

vid gaveln, samt att även fiber är ansluten till bygdegården (dock är ej fibern 

ansluten till nätet ännu).  

Styrelsen beslutar 

att godkänna rapporten. 

§ 9 Kommande vinteraktiviteter – skridsko och skidåkning på sjöar 

Om vädret tillåter planerar vi att under vintern ha plogad skridskobana på 

Dammsjön och Ulvsjön, samt spårade längdspår på dessa sjöar. Vissa helgdagar kan 

vi även inbjuda till korvgrillning vid grillplatsen (var och en tar med egen förtäring). 

Dessutom diskuterar vi att arrangera ”månskensåkning” på skridskor/skidor på 

Dammsjön i februari (det är fullmåne 16 feb, samt 18 jan och 18 mars). 

Styrelsen beslutar 

att uppdra åt Christer att meddela till de som plogar skridskobana samt spårar 

längdspår att föreningen kommer att lämna bidrag till bränsle, samt 

att uppdra åt Solveig och Calle att inbjuda till ”månskensåkning” i februari 

(om väder och isförhållandena ger möjlighet till det). 
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§ 10 Ställplats och toaletter vid bygdegården 

Jerry informerar att toaletter som kan komma att användas i bygdegården, utan att 

stora entrédörren är öppen, lämpligtvis görs iordning i källaren under scenen. 

Styrelsen beslutar 

att godkänna rapporten. 

§ 11 Samarbetsavtal med Skenshyttans Bygdegårdsförening 

Styrelsen diskuterar behovet av samarbetsavtal med Bygdegårdsföreningen 

angående ”alla aktiviteter och byggnader” som vi i Fritidsföreningen planerar. 

Styrelsen beslutar 

att uppdra åt Jerry och Calle att ta fram förslag till samarbetsavtal. 

§ 12 Medlemsregister - medlemsförmåner 

Christer informerar att han har ett medlemsregister i Excel-format med alla 

medlemmar som betalat årsavgiften. Inbetalning av årsavgiften sker uteslutande 

genom swish,och då får vi även mobilnummret automatiskt till medlemmarna. I 

samband med detta diskuterar styrelsen ingående behovet av att ha fungerande 

informationskanaler till medlemmarna. För närvarande sker detta genom diverse 

olika maillistor och i sociala medier (Facebook och Instagram). I syfte att kunna 

skicka ut information direkt till medlemmarna borde vi ha en maillista över alla 

medlemmar.  

Dessutom diskuterar vi olika medlemsförmåner som kan motivera medlemskap i 

föreningen. 

Styrelsen beslutar 

att uppdra åt Malin att skicka sms till alla medlemmar (på Christers lista) och 

uppmana dem att delge oss deras respektive mailadresser, samt 

att bordlägga frågan om olika medlemsförmåner till kommande styrelsemöte. 

§ 13 Information till medlemmar och intresserade - hemsida 

Styrelsen fortsätter att diskutera behovet av att kunna ge aktuell och lättillgänglig 

information om föreningens verksamhet och aktiviteter. För närvarande sker detta 

genom Facebook och Instagram, och det är vi överens om att vi ska fortsätta med. 

Därutöver behöver föreningen en egen enkel hemsida som komplement. Den 

hemsidan (IdrottOnline) som medlemskapet i Svenska Gång- och Vandringsförbundet 

ger oss tillgång till (dock ej ännu använd av oss) kommer att avslutas under år 2022. 

Något alternativ till den hemsidan har inte presenterats ännu. 

Styrelsen beslutar 

att uppdra åt Malin att ta fram förslag på enkel hemsida för föreningen. 

§ 14 Kurser via RF/SISU Dalarna 

Solveig informerar om att RF/SISU Dalarna arrangerar flera kurser/utbildningar som 

skulle kunna vara intressanta för vår del. Dessutom har vi fått inbjudan från Visit 

Dalarna (via kommunen) att delta i deras evenemangsutbildning ”Kurbits”. 

Styrelsen beslutar 

att uppdra åt Solveig att ta fram information om RF/SISU:s kurser/utbildningar. 
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§ 15 Höstlovsgrillning – lördag 6 november 

Vi diskuterar att inbjuda till höstlovsgrillning vid bygdegården och eventuellt se om vi 

kan arrangera några enklare aktiviteter i samband med detta. 

Styrelsen beslutar 

att inbjuda till höstlovsgrillning vid bygdegården lördagen den 6 november kl. 11.00. 

§ 16 Nästa möte – lördag 6 november 

Nästa styrelsemöte är lördagen den 6 nov kl. 09.30-10.30 (i samband med grillningen). 

 

 

 

 

 

Jerry Kumlin Calle Myrsell 

ordförande sekreterare 


